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Satans Eden nr. 97  

Det Samme Ordet  

2. april 2023  

Brian Kocourek, Pastor  

 

La oss be. 

Nådige Far, vi er så ydmyke Herre, for å vite at Du er her. Og at Du kom 

ned med et Rop, for å forkynne Ditt Budskap til Ditt folk. For å samle 

sammen Ditt folk, de som var forutbestemt i Deg før verdens grunnleggelse. 

Og så Herre, vi ber bare om at Du vil hjelpe oss, bare en gang til, bare for å 

gi Deg all lovprisning, og ære og herlighet. I Jesu Kristi navn, ved at Ditt 

Ord blir gitt tilbake til Deg. I Jesu navn, vi ber. Amen. 

 

Vær så god og sitt. Amen. Jeg vil takke alle brødrene for deres bidrag til 

musikken. Og det er herlig å se dere trå til slik som dere har gjort.  

 

Så denne formiddagen skal vi se på «Det Samme Ordet». Og budskapet 

heter: «Det Samme Ordet». Det er faktisk en del av vårt Satans Eden. Og 

grunnen til at vi tar dette Budskapet, er fordi ... Du skjønner at i dette 

Budskapet har vi folk som ... Vel, la meg bare si det slik, at vi gikk gjennom 

dette for ca. tre uker siden.  

 

Broder Branham sa dette: Det som jeg legger ned rett nå, er i sæd-form. Og 

han sa fra de tre steder som jeg siterte fra, at det Budskapet som han 

brakte, er i sæd-form. Men han sa at det er den Femfoldige tjenestens jobb 

å gjøre det manifestert. Nå, det som vi ser på, er ord fra broder Branham, 

fra Bibelen, fra Jesaja, Esekiel, Jeremia, Jesaja, Malakias, alle disse 

forskjellige stedene. 

 

Og vi ser på selve Ordet i en virkelighet. Vi ser ikke lenger på en sæd-form. 

Dere vet, når Brother Branham forkynte, var det i en sæd-form. Og hvis folk 

går til Budskapet for å lytte til disse lydfilene, og de ikke kan se en realitet 

der, da er det noe galt. De har ikke Den Hellige Ånd? Fordi Den Hellige Ånd 

opplyser Ordet til deg.  

 

Og så, uansett, det er sørgelig, fordi, du har vært i budskapet i så lang tid, 

og er fremdeles uten den Hellige Ånd. Men du skjønner, Ordet, akkurat nå, 
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vi er i høsttiden. Og da, høsttiden er ikke bare for hveten og ugresset. Men 

den er for både denne verden og for Guds verden. I utgangspunktet har vi 

nå Guds sæd og ugresset. Med andre ord, de ting som Jeremias sa, de ting 

som Jesaja sa, de ting som Esekiel sa, og alle Guds profeter, det kommer 

nå til en manifestasjon i denne tiden. Det er ikke lenger et ord for en annen 

dag. Det er ikke lenger et ord som ser tilbake eller et ord som ser fremover. 

Det er faktisk sæden som blir manifestert. Og da, hvis du ikke ser det i dens 

manifesterte område, da vil du ikke se Gud.  

 

Nå, her er tingen. Ropet i seg selv, er overnaturlig. Ropet i seg selv er noe 

verden ikke kan se. De ser ikke budskapet, de ser ikke Guds parousia, det 

som du kjenner til. Og jeg er overrasket over at folk i dette budskapet tror at 

Guds parousia er falsk lære. Når Jesus forkynte det, og Paulus forkynte 

det. Og Paulus sa: Hvis noen forkynner noe annet enn det som jeg 

forkynner, da er du forbannet. Det var hva han sa. Ja vel, så Paulus 

forkynner det, og Peter forkynner det, og Johannes forkynner det og Jakob 

forkynner det.  

 

Så det er en aktualitet. Hør nå, jeg skal vise deg hvorfor Gud i dag adskiller 

Sitt folk. Og Hans ætt vil se dette, hele Guds ætt, i en form hvor det blir 

manifestert i denne tiden. Hvis ikke, da vil de heller ikke se Røsten når den 

kommer. Fordi, når oppstandelsens Røst kommer, da vil du være så vant 

med å se Guds Ord bli manifestert. Du vil være så vant til å se denne: JEG 

ER. Og det er ikke Jeg var eller Jeg vil bli. Så da kan du ikke unngå å se 

oppstandelsen.  

 

Nå, jeg vet at de fleste tenker at Gud virker i Hokus Pokus. Men dere vet at 

det ikke er sant. Gud har prinsipper, og Han har måter å gjøre ting på. Så 

Moses så Guds veier, men Israels barn så bare handlingene, skjønner du. 

Og så visste de ikke hva handlingene dreide seg om. Men det gjorde 

Moses. 

 

2. Korinterbrev 4:1 Derfor, da vi har denne tjenesten, ettersom vi har fått 

barmhjertighet, så mister vi ikke motet. 

2 Men vi har sagt fra oss de skjulte skammelige tingene, og vi vandrer 

ikke i list, heller ikke forfalsker vi Guds ord. Men ved å manifestere 
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sannheten, stiller vi oss selv frem til hvert menneskes samvittighet for 

Guds åsyn.  

3 Men hvis også vårt evangelium er tildekket, så er det blitt skjult i 

dem som går fortapt,  

4 i de vantro, de som har fått sine tanker forblindet av denne tidsalders gud, 

for at ikke lyset fra herlighetens evangelium om Kristus, som er Guds bilde, 

skal skinne for dem.  

 

Legg merke til at denne verdens Gud har forblindet tankene til dem alle, 

ikke sant? De kan ikke se at Jesus, Paulus, Peter, Johannes og Jakob 

bruker ordet parousia.  

Hvis det ikke er apostelens lære, da vet ikke jeg hva som er apostelens 

lære.  

 

Broder Vayle sa: Det er den største av alle åpenbaringer i denne tiden, 

utenfor Guddommen. Fordi, hvis du ikke ser det i nåtid, da er du fortapt. Nå, 

det var det som broder Branham fortalte til broder Vayle i det lydbåndet, 

som han gikk gjennom. Og broder Branham sa: Nå, broder Lee, Gud er 

nødt til å manifestere nåtid av det. Så Han sender en profet. Legg merke til 

at manifestasjonene begynte med profeten, men de fortsetter frem til du og 

jeg har fått det fulle sønnekår, og er fullt ut blitt manifestert som Guds 

sønner. Det vil ikke slutte å manifestere seg før vi alle er blitt manifestert.  

 

5 For vi forkynner nemlig ikke oss selv, men Kristus Jesus, Herren. Men vi 

selv er deres tjenere for Jesu skyld. 

6 For Han, Gud, som bød lyset å skinne ut fra mørket, har latt det skinne i 

våre hjerter, for å la lyset fra kunnskapen om Guds herlighet i Jesu Kristi 

åsyn skinne fram. 

7 Men vi har denne skatten i jordiske kar, for at den veldige kraften skal 

være av Gud og ikke av oss.  

 

Så med andre ord: Gud gjør forandringer i Sine kar, ok. Du vet, i Det Gamle 

Testamente, der var Han i profeter. I denne tiden var Han Jesus Kristus. 

Broder Branham sa at Elias i denne tiden, er Herren Jesus Kristus. Men det 

vil komme gjennom en profet. 

 

Nå, vi må spørre hvorfor øynene deres er blinde? Du vet at det skjedde i 

Laodikea, hvor øynene er blinde, og de er nakne. Men hvorfor er noen øyne 
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blinde mens andre kan se klart. Og legg merke til at han sa: Ved 

manifestasjon av Sannhet. Det er hva åpenbaring er: "Manifestasjon av 

Guddommelig Sannhet." Så Paulus gir oss et hint om hvorfor noen øyne 

er forblindet, mens noen kan se.  

Vi blir fortalt av Jesus i lignelsene, at det samme ordet er blitt sagt på en slik 

måte at det blinder noen, mens andre kan se hva det taler om. 

 

Matteus 13:10 Og disiplene kom og sa til Ham: «Hvorfor taler Du til dem i 

lignelser?» (Legg merke til at spørsmålet deres er rettet mot de andre, ikke 

dem selv.)  

11 Han svarte med å si til dem: «Fordi det er gitt til dere å kjenne 

himlenes rikes hemmeligheter, men til dem er det ikke gitt.  

 

Nå, rett der, alle de som ikke tror på en forutbestemmelse. Jeg synes 

virkelig synd på dem. Fordi Han sier at det er noen som er forutbestemt til å 

se, men det er andre som er forutbestemt til ikke å se. Derfor er parousia så 

viktig. Fordi, hvis du ikke er forutbestemt til å se det, da vil du ikke se det. 

Jeg beklager, jeg kan legge det ut helt krystallklart. I talen, Tro Nummer 38, 

her la jeg det ut. Og i Tro Nummer 39, her la jeg ut at det er 84 tegn og 

hendelser i denne parousia. Nå, du kan se i Skriften at Jesus fortalte om 50 

av disse tegn og hendelser. Så ga Paulus oss ytterligere omkring 30. 

Deretter Peter, Jakob og Johannes. Så du skjønner at det var 84 tegn og 

hendelser i parousia. Parousia er ikke en falsk doktrine som noen hevder at 

den er.  

 

Broder Branham selv sa: Det er en tilsynekomst og et komme. Han viser 

seg frem nå, som den Hellige Ånd midt iblant Sitt folk. Vel, nå, hvis du ikke 

forstår at tilsynekomsten er Hans parousia, da har du bare ingen anelse. 

 

Du har ikke lest Bibelen din. Du vet, åh, du kan lese Budskapet her eller 

der. Og jeg tviler på om du selv leser Budskapet og endog lytter til det. 

Fordi, hvis du hørte på Brother Branham, omtrent 8 ganger sa han: Det er 

en forskjell mellom tilsynekomsten og Hans komme. Tilsynekomsten er nå. 

Kristus gjør sitt folk rede for et komme. Greit, så det er en tilsynekomst, og 

det er et komme. Vel, her sier Jesus: Jeg taler til dem i lignelser, fordi det er 

gitt til dere å kjenne budskapet om himlenes Rike. Men til dem er det ikke 

gitt. 
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(Så ordet blir sagt på en slik måte at det blinder noen, mens andre kan se) 

12 For den som har, (gir et ekko) han skal få mer, og han skal ha overflod. 

Men den som ikke har (ikke gir et ekko), han skal bli fratatt selv det han har. 

(gir et ekko av) 

 

Hvorfor er det slik? Vel, la meg fortelle deg dette, fordi, når du gir et ekko av 

Ordet, da går det tilbake til Gud. 

Deretter bringer Gud det tilbake til deg på en rikere måte. Og så bringer du 

det tilbake til Gud på en rikere måte. For nå har vi en forståelse. Du 

skjønner, når jeg hører på et ekko, da vet jeg ikke nødvendigvis hva han 

sier i det ekkoet, første gang jeg hører det. Med andre ord, Det går et ekko, 

et ekko, et ekko, et ekko, et ekko. Når jeg kommer til den andre eller tredje 

eller fjerde gang, da har jeg nå en klar forståelse av hva ekkoet fortalte 

meg. Det er akkurat det vi skal gjøre med Guds Ord. Vi skal gi et ekko av 

det, tilbake. Og så gir Gud det i et rikere mål. Deretter gir du tilbake et nytt 

ekko i et rikere mål, og Gud gir deg tilbake et rikere mål. Akkurat som De 

Syv Segl. Du vet at han sa, det er som et Romersk fyrverkeri. Og et lys 

kommer ut av det. Og så ut av det lyset kommer et nytt lys. Og ut av det 

lyset kommer et nytt lys. Ut av det lyset kommer et nytt lys. Det er et ekko, 

ok? Gud gir ut et ekko av Sitt Ord til deg. Og du gjentar det tilbake til Ham, 

og Han gir deg et enda rikere mål. 

 

Så hva er det med dette Ordet, at noen kan gi et ekko av det, og andre kan 

ikke. Det er det samme Ordet, er det ikke. Hvorfor tror de at de gir ut et 

ekko, når de ikke gjør det? Hva gjør de egentlig? De gjentar bare det som 

de hører. Men et ekko er å gi det tilbake når det blir gitt. Med andre ord, du 

kan ikke ha et ekko ut fra en gjentakelse. 

Du er nødt til å ha kilden. Kilden gir det ekkoet, deretter gis et ekko av den, 

og så gis et ekko og enda et ekko. Men du kan gjenta skriftsteder. Og de 

har gjort det i 2000 år, de har gjentatt skriftsteder. Og de ser fremover mot 

endetiden, når enn det vil skje. Og de sier, å, ved endetiden vil dette skje, 

og dette vil skje, og dette vil skje. Og de ser seg ikke omkring, de ser ikke at 

dette skjer nå. 

 

Vi vil ha påske neste uke. og jeg vil forkynne om oppstandelsen og et 

oppstandelsesliv. Men deretter skal vi ha omtrent 6-12 prekener om Scener 
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I Endetiden. Jeg vil at dere skal gjenkjenne at Guds Ord blir oppfylt midt 

iblant dere. Jeg vil at dere skal se etter Ordet, og se det skje. Ikke bare i 

fortiden, ikke bare i fremtiden. Det skjer rett nå. Ok? 

 

Men de får det samme ordet som vi hører. Hvorfor er det for noen, at de 

faktisk hører et ekko, og for andre, de bare gjentar det.  

Og svaret er: Fordi Ordet er levende, og de gjenkjenner det ikke. De ser det 

fortsatt for en annen tid. Det er dødt for dem, det er et ord gitt for mange år 

tilbake, og de ser det ikke i nåtid. 

Med andre ord: Når de starter en lydfil, da er det en 65 år gammel tale til 

dem, eller 58, eller mer. Ja vel. De lytter til det, og de ser tilbake, og de sier: 

Å ja, han forkynte mot disse pinsevennene, og ja, han gjorde dette, og dette 

og dette. Nei, dette er for i dag. Du skulle høre det Ordet, og det skulle bli 

levende for deg, at du ser tingene skje rett i ditt nærvær. De skjer akkurat 

nå. OK? 

De ser fortsatt tilbake til 1965 og tidligere, og de sier: Å Gud, vet du, han 

har virkelig hamret løs på disse pinsevennene. Og, å Gud, han bare, vet du, 

han sa nettopp dette om dem, og dette. Nei, han sier det om deg, eller om 

menneskene rundt deg. Dere skjønner hva jeg mener. OK. 

 

13 Derfor taler Jeg til dem i lignelser. For selv om de ser, så ser de ikke, og 

selv om de hører, hører de ikke og forstår ikke.  

 

Det handler alt sammen om å forstå budskapet. Det var en dame som sa: 

Vel, jeg forstår ikke Budskapet. Hun sa til broder Vayle: Vel, jeg forstår det 

ikke. Derfor kommer jeg ikke til å bli holdt ansvarlig. Han sa: Du har en feil 

oppfatning, søster. Han sa: Du vil bli holdt ansvarlig. Derfor er det best at 

du forstår.  

 

Du skjønner, hvorfor er det slik at vi kan gå gjennom klassetrinn, 1 til 12, og 

noen av oss 1 til 16, eller 17. Og vet du, vi gjør vårt beste, og vi studerer 

dette og vi studerer det. Men vi studerer ikke Budskapet, og vi tar ikke 

Budskapet tilbake til Guds Ord. Og vi ser ikke Budskapet ut fra Guds Ord. 

Hvorfor er det slik? Fordi du er lat? Du er lat og uinteressert. Du er lik disse 

i Laodikea. Du tror at du er rik fordi du har fått et budskap, og du studerer 

det ikke engang. Mennesker sier at de tror på Guds budskap, men de tror 

ikke engang på det. 
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Å, broder Branham sa dette. Men, vet du, vi gjør det på vår vanlige måte, 

og slikt. Ja, du har dine vaner, greit. Og du går til helvete med det. 

Beklager. Men vet du, hvis du ikke tror på det han sa, da går du til helvete, 

ok? 

 

14 Og på dem blir Jesajas profeti oppfylt, som sier: Når dere hører, skal 

dere høre, men ikke forstå.  

Så dette er folk som lytter til lydbånd. De skal høre, men de forstår ikke. 

Hvordan skal du høre i denne tiden uten lydfiler? 

Og når dere ser, skal dere se, men ikke oppfatte.  

15 For hjertet til dette folket er nemlig blitt forherdet. Deres ører har 

vanskelig for å høre, og sine øyne har de lukket til, så de ikke skulle se med 

sine øyne og høre med sine ører, så de ikke skulle forstå med sine hjerter 

og vende om, så Jeg kunne få lege dem. 

16 Men salige er deres øyne, for de ser, og deres ører, for de hører.  

 

Nå, vi lever i den mest forføreriske tiden noensinne for menneskeheten. 

Jesus sa det.  

 

Matteus 24:3 Da Han nå satt på Oljeberget, kom disiplene til Ham. Og 

mens de var alene, sa de: «Si oss, når skal dette skje? Og hva skal tegnet 

på Ditt parousia (nærvær) være, og på verdens ende?» Nå, dette ordet 

parousia, blir av noen oversatt som komme. Men det er en feil oversettelse, 

fordi ordet parousia ganske enkelt betyr en handling av en ankomst, og en 

påfølgende tilstedeværelse. Men det å komme, det er bare at du er der. 

Altså, dette ordet, komme, er en avslutning på det. Men ordet, parousia, 

handler også om alt som følger etterpå. Han stiger ned med et Rop, 

deretter blir det til en Røst, deretter blir det til en Basun. Og alle disse 

tingene foregår under parousia. 

 

Du skjønner at hvis ordet parousia hadde blitt stående som «nærvær», da 

ville det ikke blitt misforstått i dag, fordi det ganske enkelt betyr nærvær. Og 

hvis de hadde brukt ordet nærvær, da ville de måtte vite at det skal være en 

tilstedeværelse, en tilsynekomst, før Hans komme. Broder Branham bruker 

ordet nærvær 4400 ganger i 1200 prekener. I tillegg bruker han ordene: 

Tilsynekomst og komme. Og også: «Han er her.» Du finner at «Han er 

her», det blir sagt til sammen ca. 7 eller 8000 ganger på bare 1200 taler. Så 

det betyr omtrent 7 ganger for hver tale.  
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Og vet du hva? Folk fortsetter å si: «Parousia er en falsk lære.» Hvis det er 

falsk lære, da sier du ikke det som Paulus forkynte. Hvem er da falsk, du 

eller dette Ordet? Paulus forkynte det. Og broder Branham sa: Jeg sier 

bare det som Paulus forkynte.  

Matteus 24:4 Og hva skal tegnet på Ditt parousia (nærvær) være, og på 

verdens ende?»  

4 Jesus svarte og sa til dem: «Se til at ingen forfører dere!  

 

Så, ved tiden for Hans parousia, Hans nærvær, da vil det være en tid med 

forførelse, som det aldri tidligere har vært. Det er syv ganger mer intenst i 

denne generasjonen enn i noen annen tidsalder. Det var det profeten 

forkynte. Og da må vi spørre: Hvorfor det er så forførerisk? Og jeg sier at 

det vil være en forførerisk tid, i utdanning, (de sparket ut bønn fra 

skolene), i politikk, i helsevesenet, i media, og i religion, etc. Og det er i 

Religion hvor den virkelige forførelsen skjer.  

 

Alle vet at våre regjeringer lyver for oss, det er en selvfølge.  

Jeg mener, de klarte å få folket rundt om i hele verden til å ta en vaksine. 

Og jeg beklager, men hva godt gjør det deg? Med andre ord, en mRNA, 

broder og søster, endrer ditt DNA. Du er ikke lenger et menneske, du er et 

transmenneske. Jeg beklager, men det er dette som du valgte. Du trengte 

ikke å gjøre det. 

Men det som gjør det til den mest forføreriske tiden noensinne, er at rett her 

i dette budskapet vil det være mer forførelse blant forkynnerne, enn i noen 

annen tidligere tidsalder.  

 

Matteus 24:23 Hvis da noen sier til dere: «Se, her er Kristus!» eller: 

«Der!» så tro det ikke.  

24 For falske kristuser og falske profeter skal stå fram og gjøre store tegn 

og under, for å forføre selv de utvalgte, om det var mulig.  

25 Se, Jeg har sagt dere det på forhånd.  

26 Så hvis de da sier til dere: «Se, Han er i ørkenen!» da gå ikke ut dit. 

 

Den 23. august 1964, da kom spørsmålet opp flere ganger. De spurte: Er 

det sant, broder Branham, må vi flytte til Arizona og være sammen med 

deg, for å være i bortrykkelsen? Og broder Branham sa: Nei, det ville gjøre 

meg til Antikrist. Nå, Dette er ikke noe som baptistene sier. Stemmer? Det 
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gjør de så absolutt ikke. Og det er heller ikke pinsevennene som sier det. 

Og katolikkene sier det ikke, og lutheranerne sier det ikke. Så dette er i 

dette budskapet. Legg merke til at Jesus sa: De skal si: Han er der ute i 

vest (i ørkenen). Gå ikke dit. Ja vel.  

 

Så i dette budskapet, dette ordet blir holdt opp mot de såkalte 

budskapstroende. Fordi, hvis du kaller deg en budskapstroende, broder 

Branham har aldri sagt det. Broder Branham snakket om å være en kristen. 

Ikke om å være en budskapstroende. Disse menighetene som kaller seg 

budskapstroende, tar fullstendig feil. Og de har gjort dette ordet, budskapet, 

til en denominasjon. Og broder Branham sa, da han var i ferd med å forlate 

scenen, rett før sin skjebnesvangre bilulykke, han sa: Det er 17 forskjellige 

versjoner av Budskapet i dag. Hvor mange tror du da at det er nå, i dag? 

69? Nei, det er nok 2000. Jeg mener at det er tusen. Ok. Hver kirke har sitt 

eget program. Hver kirke har sitt, har sine egne ting, at de tror de har rett. 

Og de har ikke rett. 

 

Broder Branham sa at dette budskapet er 1.000.000 miles forbi 

pinsevennene. Så hvorfor er de da lik pinsevenner, holder fast ved skikker 

til pinsevenner? Du vet, Jeriko-marsjer, og alle disse andre tingene. Det er 

feil. Broder, søster, det er feil. Det skulle ikke bli gjort. Så du noen gang 

profeten gjøre en Jeriko-marsj? Kom igjen. Så du ham noen gang gjøre 

det? Nei. 

 

Så har vi sangtjenesten. Dere vet, i Afrika, jeg måtte refse dem der nede, 

fordi de holdt på. Bongo spillere banget i vei i en time. Og de hadde omtrent 

to timer med sangtjeneste før forkynnelsen startet. Og folket var så utslitt. 

Jeg refset den menigheten.  

 

Og så, neste dag viste Den Hellige Ånd seg frem. Du vet, de 3 regnbuene, 

de dannet en full sirkel over kirken. Jeg sier bare dette fordi de var feil. Og 

pastoren reiste seg og sa: Vet dere hva, vi gjorde feil. 

 

Hvis du lytter til lydbåndene, til hva broder Branham sa. Musikken før møtet, 

den skulle få deg til å være i en tilbedelse. Den skulle være veldig rolig og 

dempet. Og så kom de opp dit, og de: Bang, bang, bang, bang. Og folk blir 

virkelig slukt opp i det. Nei, du skal synge slike sanger etter at ordet har blitt 
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forkynt, hvis du har noe energi igjen. Men du skulle trekke ut fra ordet etter 

hvert som det kommer.  

 

Så sier Han: Hvis noen sier til deg: Se, her er Kristus eller der. Tro det ikke. 

Så de menneskene som sa at du måtte være i Tucson for å være med i 

Bortrykkelsen, Han sa: Ikke tro på dem. For det skal oppstå falske 

Kristuser. Legg merke til at det er falske salvede.  

Jeg beklager, men de menneskene som bare vil lytte til en lydfil, de tror ikke 

på dette budskapet. Fordi, de sier: Broder Branham var i alle disse 

femfoldige tjenestene, du vet, han var alle fem, av dem. Han sa: Jeg er ikke 

en forkynner, og jeg er ikke en lærer. Så han sa at det var minst to av dem 

som han ikke var. Men du vet, de vil bare si: Det er ikke mer noen femfoldig 

tjeneste. Han taler ikke om falske Jesus-er, men om falske Kristuser. Det er 

deg i benkeradene, du er en falsk salvet. 

 

Og jeg taler ikke om dere. Jeg taler om menneskene i benkeradene, de er 

falske salvede. Og så er det falske profeter, eller falske forkynnere. Så, de 

er falske salvede og falske forkynnere. Og de skal vise frem store tegn og 

under, slik at hvis det var mulig, skulle de forføre de utvalgte. Se, jeg har 

fortalt dere det på forhånd. Derfor, hvis de sier til dere: Se, han er i 

ørkenen, gå ikke ut dit. Ok, ikke dra til Arizona. 

 

Så det var disse som lærte at du måtte være i Arizona for å være i 

bortrykkelsen. Og dette finner du bare i Budskapet.  

26 Eller: «Se, Han er i forrådskammerne,» da tro det ikke.  

 

Og dette ordet, "forrådskammer", det gjelder bare for budskapet. Fordi, det 

greske ordet for forrådskammer (Tameion) betyr "lagerhus" eller 

"distribusjonssenter." Og dette blir kun sagt i Jeffersonville. De endog 

startet opp med produksjon av bøker og lydbånd i det som en gang var et 

lagerhus for ammunisjon under 2. Verdenskrig. Og det ble kalt Lagerhuset. 

Alle som er gamle nok, vil vite at det ble kalt Lagerhuset. Og Han sa: Tro 

det ikke. 

 

Så dette er hva Jesus sa. Og det kan bare bli anvendt i dette budskapet.  

Det kan ikke bli anvendt hos baptistene. Det kan ikke bli anvendt hos 

pinsevennene eller hos metodistene, eller noen andre. 

En gang er en tilfeldighet, men to er et vitne. 
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27 For som lynet kommer fra øst og lyser til vest, slik skal også 

Menneskesønnens nærvær være. 

28 For der hvor åtselet er, der skal ørnene samle seg. 

(Ptoma = Lik, livløst legeme, åtsel) 

 

Så hva ville gjøre en tidsalder så villedende at den ville være så nær, at 

bare de utvalgte ikke vil bli forført? Vel, Han sa: "Hvor som helst der det 

døde legemet er, der vil alle de som spiser kjøtt, samle seg.  

 

Men vi ser i Lukas 17:37 De svarte med å si til Ham: Hvor, Herre? Da sa 

Han til dem: «Der hvor legemet er, der skal ørnene samles.»  

 

Nå, i Matteus 24, her sier Han: Der hvor ptoma er. Og ordet Ptoma betyr 

Et livløst legeme. Men i Lukas, ordet legeme, er Soma. Det taler om et 

ferskt drap. Nå, i Matteus var han veldig beskrivende om hvor ptoma er. 

Ute i ørkenen, og der hvor Lagerhuset er. Men i Lukas beskriver han 

ikke dette slik. Så det vil være akkurat lik lynet som kommer fra øst og lyser 

til vest. Det vil være en universell ting. Hvor som helst. Lik lynet som 

kommer fra øst og lyser over hele himmelen, til vest. Så, hva betyr det? Og 

hvorfor sier han det på to forskjellige måter. 

 

Vel, du har en forkynner, med Ordet, som er en sæd. Men den sæden 

vokser opp til en manifestert plante. De utvalgte ser på manifestasjonen av 

den sæden, og de ser manifestasjoner overalt rundt dem. Men de som ikke 

er utvalgt, de ser tilbake på sæden, og det er død. Fordi, de sier: Vel, 

broder Branham sa. Å, broder Branham sa. Å, broder Branham sa. Og de 

kan ikke engang se at det som han sa, det er allerede skjedd.  

 

Vel, broder Branham gjorde en uttalelse i sin preken 65-0725M De Salvede 

i Endetiden 168. For det er umulig for dem som en gang var opplyst og 

ikke gikk videre med Ordet etter hvert som det skjedde. "De er døde, 

borte. " 

 

Vi ser på dette Budskapet. Og vi ser på dem som en gang så at Gud sendte 

en profet. Og de var veldig begeistret for den sæden som profeten brakte 

frem. Men etter hvert som tiden går, blir mannen lat og slurvete og alt 

annet. Og de ser fremdeles bare tilbake dit. Og de ser ikke på hva han sa, 
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for, på den tiden så de på det som han sa, at det var en realitet. I dag ser 

de på hva han sa, og de ser tilbake på sæden der. Så det er dødt. Han sier: 

 

For det er umulig for dem som en gang var opplyst og ikke gikk videre 

med Ordet etter hvert som det skjedde. "De er døde, borte." 

Men hvis den bærer torner og tistler, er den forkastet, og forbannelsen 

nærmer seg. Og den ender med å bli brent.  

Stemmer det? Det høres ut som et dødt ord, «ptoma». 

Ikke et levende Ord, "Soma". Så det er for noen et dødt ord fordi de ser 

tilbake. Men for andre er det et levende Ord fordi de ser på det i nåtid, i 

dag. Ikke det døde ordet på et lydbånd fra år tilbake, men det samme Ordet 

som er gjort levende. Og de ser det i nåtid. En realitet.  

 

Når tid går Guds Ord over fra å være en sæd til å bli en realitet? Det skjer 

når Ordet er klart for en innhøsting. Da er det ikke lenger et ord, det er ikke 

lenger en sæd, det er en realitet. Ja vel. 

 

Og igjen fra, 64-0500 Lydbrev til Lee Vayle 2. Ville det være, tror du, 
tilrådelig her inne, å si at Gud da, for å forkynne dette, må sende en profet 
for å injisere dette, gjøre dette virkelig igjen, vise folk den tiden vi lever i? 
For hvis de bare ser det i den tiden som har gått, da er det ikke noe 
håp for menigheten. Menigheten må se det i nåtid. Så Gud sender Sin 
profet for å manifestere nåtid av det. Skjønner du? Og så, etter at det er 
over, da er det historie. Nå, kan du legge inn det, broder Lee? 
 

Nå, det tar oss til hva han sier i sin preken,  

65-0829 Satans Eden 17. Denne verdens gud i dag, denne personen som 

blir tilbedt i verden i dag, er Satan. Og folket er uvitende om at de tilber 

Satan.  

 

Jeg stiller deg dette spørsmålet: Er du uvitende om hvem du tilber? Noen 

sier: Å, Gud er den samme. Han er Gud, vet du. Jesus var Gud. Nei, Jesus 

var ikke Gud. Profeten sa at han ikke var Gud. Og likevel, andre steder sa 

han: Vel, grunnen til at du kan si at Han var Gud, er fordi Gud bodde i Ham. 

I Ham bodde hele Guddommens fylde legemlig. Skjønner du? 
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Men det er Satan som utgir seg for å være menigheten (Ser du?), utgir 

seg for å være menigheten. De tilber Satan, og de tror at de tilber Gud, 

gjennom kirken. Men det er slik Satan har gjort det. 

 

Du skjønner at hvis du er avhengig av en kirke for å få din religion, da er du 

fortapt. Jeg beklager, du er fortapt. Hvis du er avhengig av å være der 

søndag og onsdag, søndag og onsdag, søndag og onsdag. Og du er 

avhengig av den kirken for å få tak i ordet, da er du fortapt. Du skulle lese i 

Bibelen hver dag. Du skulle lese et Budskap hver dag. Du skulle studere 

det. 

 

Hvis du ønsker å bli forfremmet, noe som betyr å bli tatt bort, tatt opp. Hvis 

du ønsker å bli forfremmet inn i Guds program, da skulle du studere Hans 

materiale. Gud Selv kom ned med et Rop. Og broder Branham sa i talen, 

Bortrykkelsen, at et Rop er et budskap. Så hvis du ikke ser virkeligheten, 

hør nå, la meg bare si dette. Og jeg skal prøve å sette ord på det, slik at du 

forstår. 

 

Hvis du kan se denne parousia, at Gud er kommet ned. Gud er fortsatt her 

sammen med oss. Han viste seg frem i Afrika på forskjellige steder. Så, 

Gud er fremdeles her. Han sa at Ildstøtten vil lede oss inn i tusenårsriket. 

Han er fremdeles her. Hvis du kan se de 84 tegn og hendelser i Hans 

parousia, og av disse har 79 allerede funnet sted. 

Hvis du kan se det, vel, det er en god ting. For da vil du se Røsten når den 

også finner sted. Men hvis du ikke kan se disse 79 av de 84 hendelsene, da 

har du ingen anelse om hva du tror på. Eller du kan tro på en lære, du kan 

tro på en kirke, du kan tro på en pastor eller hva som helst. Men du tror ikke 

Gud. Fordi Han er: Jeg Er. Han er ikke en: Jeg var, ok. 

 

Nå, så de tilber, de tror at de tilber Gud gjennom kirken, men det er slik 

Satan gjør det. Nå, så hvis du går i kirken, og du går inn i hva enn den 

kirken er, fordi, hver kirke har sine egne doktriner, hvis ikke, ville det ikke 

være en kirke. Og så, vet du, at vi har 2000 forskjellige varianter av 

budskapet. Jeg mener, se nå, vi har folk som er så gale at de tror vi venter 

på det tredje komme, at det andre komme skjedde i 1963. Og de tror at de 

befinner seg i tusenårsriket. Og du vet at skriften sier at i tusenårsriket skal 

løven legge seg ned sammen med lammet. Jeg ser ikke at det er skjedd. 
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Og jeg beklager, men hvis folk dreper hverandre for et par tennissko, og 

Bibelen sier at de skal gjøre om sine våpen til plogskjær. Så hva slags 

budskap lytter de til? De lytter til en sæd. Og så projiserer de seg selv. Jeg 

beklager, men de er fortapt. 

Disse menneskene er faktisk fortapt. Ja vel. Og mange av dem, hvis de 

ikke får tak i Guds program. Hvis de ikke ser Ham som «Jeg Er», da er de 

fortapt. Og de vil måtte stå til regnskap. De vil si: Vel, Herre, har jeg ikke 

helbredet i Ditt Navn. Gjorde jeg dette i Ditt Navn, gjorde jeg det i Ditt 

Navn? Han sa: Gå bort fra meg. Jeg har aldri kjent dere. Jeg har aldri hatt 

noen kjennskap med dere gjennom en erfaring. 

 

Å, sier du: "Men vent litt, broder Branham. Vi forkynte ordet. 

Gjør dere ikke alle det?" Se tilbake her på teksten min i kveld. Satan var 

den som først forkynte Ordet, til Eva. "Har Gud virkelig sagt." Skjønner? 

Det er denne feiltolkningen av den delen av Skriften som gjelder for 

denne tiden.  

 

Når tid skal de hellige, når skal Kristi sanne brud bli åpenbart? Før Han 

kommer. Når tid skal den sanne bruden ha en adopsjon, motta sitt 

sønnekår? Før han kommer. 

 

Du skjønner, alt dette må skje under Hans parousia. Og deretter blir vi 

fullkommengjort i det indre rommet, i det lille kammeret. Og der blir vårt 

legeme forvandlet. Og det er din adopsjon, ditt sønnekår. Men frem til da er 

du i en prosess av å bli adoptert. Det blir kalt sønnekårets Ånd. Så hva 

skjer da hvis du bare fortsetter videre, og lever på en hvilken som helst 

måte som du velger? Du er fortapt. Broder Branham sa: De som er 

adoptert, vil leve rett. De er den rette typen av en sønn. Du skjønner at hvis 

du ikke er den rette typen av en sønn, da er det ingen arv der for deg.  

Satan vil fortelle deg at alt det som Jesus gjorde, var helt bra. Han vil 

fortelle deg at alt det som Moses gjorde, var helt bra. Men når du tar 

løftene som de ga for denne dagen; da, nei det gjelder for en annen 

tid. 

 

Eller hva med deg og meg?  
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Broder Branham kom. Det er en annen tid. Budskapet er ikke: Gud sendte 

en profet. Det var en annen tid. Så hva skal du gjøre? Du skulle si det 

Ordet, alt det han sier, og si: Se nå, broder Branham sier at hele Det Nye 

Testamentet taler om denne tiden. Så alle problem, alle lignelser taler om 

hva som skjer nå, ikke hva som skjedde da.  

 

Dette er hva han har gjort, ser du, å få folket til å tro det på den måten. Og 

det er det hele. For du kan ikke ta ett ord bort fra det, eller legge ett ord til 

det. Men det er nettopp det som satan gjør. Ja vel 

 

Så det handler ikke om at Ordet blir forkynt, eller endog å lytte til Ordet bli 

forkynt på en lydfil, men om vi ser den sannheten som ble forkynt, i nåtid, 

eller ikke. Om vi ser det levendegjort, og i nåtid, eller ikke. For Gud er: «Jeg 

Er». Ikke jeg var, eller jeg vil bli. Så hvis du bare ser på en lydfil, om den er 

en god preken, eller ikke, da faller du inn i kategorien av disse som er 

forblindet med hensyn til hva Han gjør akkurat nå 

 

Og hvor mange ganger har ikke noen gitt meg et lydbånd og sagt: Å lytt til 

dette lydbåndet av broder Branham, det er bare veldig bra. Og de vet ikke 

engang hva han sa, hva han taler om. Vel, er det en god tale fordi han sa 

noe der, tilbake for 65 eller 70 år siden? Eller er det en god tale fordi det 

som han sa da, det er en virkelighet, det skjer rett nå? 

 

18 Folk er uvitende om at de tilber Satan, og de tror at de tilber Gud. 

Slik som vi blir advart av profetiene i 2. Tessalonikerbrev om at ... La oss 

bare lese det: 2. Tessalonikerbrev, 2. kapittel. La oss bare få det et 

øyeblikk, hvis jeg kan, med en gang. Jeg vil gjerne lese det bare en ... Jeg 

tror 2. Tessalonikerbrev. Jeg har Skriftstedet her ... Nå bønnfaller vi dere, 

brødre, angående det komme, (og det ordet er parousia), av Herren 

Jesus, og vår innsamling til Ham. Og se, Herrens komme og en samling 

til Ham, slik Gud vil samle sitt folk til Seg i de siste dager: 

 

Har det skjedd? Ja. Hva er det? Det er et tegn. Det er en begivenhet av 

dette parousia. Ser du, det ordet der «komme», det er ikke «komme». Det 

var egentlig en feil oversettelse. Det betyr parousia. Det er ordet, parousia. 
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En samling av Folket til Herren, ikke til menigheten, til Herren. Å du og 

du. Det gir sannelig en omskrivning av kirkehistorien, ikke sant? Til Herren. 

Hvem er Herren? 

I begynnelsen var, hvem da? Ordet. Og ordet var Gud. Så se nå, vi er blitt 

brakt til dette Ordet, blir samlet sammen til Ham. Til Ordet. At dere ikke så 

raskt skal bli drevet fra vettet eller bli skremt, verken ved noen ånd eller ved 

noe ord eller ved brev, som om det kom fra oss, at Kristi Dag allerede er 

kommet. La ingen forføre dere på noen måte. For den kommer ikke uten at 

frafallet først er kommet, og syndens menneske (syndens menneske, se 

hva han er nå) er blitt åpenbart, fortapelsens sønn. (Det var Judas. 

Skjønner?) 

Han er den som står imot og opphøyer seg over alle ting, for å bli kalt Gud, 

eller for å motta tilbedelse, slik at han, som Gud, setter seg i Guds tempel, 

og viser fram seg selv, at han er Gud.  

 

Legg merke til at det er det samme Ordet. De leser det, og de hører det, 

men det er ikke et levende Ord, det er ikke levende for dem, fordi de ikke 

ser manifestasjonen av det.  

 

65-0718M Prøve Å Gjøre Gud En Tjeneste 22 Nå, Han åpenbarer Sitt 
Ord bare i dets tid. Martin Luther leste den samme Bibelen som vi 
gjorde. Wesley leste den samme Bibelen som Martin Luther gjorde. 
Pinsevenner leser den samme Bibelen som vi leser. Jesus leste den 
samme Bibelen som fariseerne leste, men de hadde ... Da de prøvde å 
holde kornet i et tidlig stadium, mens det var i en modning, de klarte ikke å 
se tiden. Nå, David har gjort det samme her. 
 

Gud åpenbarer dette Ordet i sin rette tid, og til dem som Han velger å 
åpenbare Det for. 
 
Husk at Gud sa til Josva og Kaleb: Landet er deres, gå og ta det. De andre 
sa: Vel, det er kjemper i det landet. Det er kjemper i landet. Og de sa: Vel, 
Gud har gitt det til oss, la oss gå og ta det. Vel, i profeten Mikas tid, da kom 
de opp med de store hornene på sine i hoder. Og de sa: Vi skal erobre det. 
Og de knuste den tingen, det åket på halsen hans. Og de sa: Se, Gud gir 
oss landet, vi skal ta det. Og Mika sa: Vel, du kan gå opp dit, men du vil 
ikke komme tilbake. Ser dere, det var ikke tiden for det. Da er det døden. 
Tiden, de bommet på tiden. 
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Gud velger hvem Han åpenbarer Det for. Det valgte Han før verdens 
grunnleggelse. Alle Hans gjerninger var forut kjent av Ham, og skjult for 
mennesket. Han bare åpenbarer det slik som Han vil. Det er Hans utvalgte 
tid, hans utvalgte person. Og Han valgte aldri et parti eller en sekt. Det er 
en utvalgt person. Det er hvordan Han gjør det. 
 

63-0707M Anklagen 116. ... Du stakkars intellektuelle, åndelig berøvet, 
forkastet på ditt eget grunnlag. Du leser den samme Bibelen som alle 
andre mennesker kan lese; men du har avvist Guds Ånd, inntil Bibelen 
sa at du ville bli overgitt til en sterk villfarelse, til å tro løgnen og bli 
fordømt ved den. Du tror faktisk at du har rett. Og Bibelen sier at du vil 
tro det, og bli fordømt av den samme løgnen som du tror å være 
sannheten. Derfor anklager jeg dere ved Guds Ord. 
 
Nå, hvordan kan du bli anklaget for å tro Hans Ord, hvis du tror det i en feil 
tid? Hvis du tror det i en feil tid. Hvis du tror at det er for 65 år siden, og 70 
år siden, og 80 år siden. Gud sendte en profet, og du tror ikke at de samme 
ordene som profeten sa, er til deg i dag. Da kan du bli fordømt ved det. 
OK? Jeg synes det er sørgelig, hvis du fortsatt tror det på den måten. Men 
jeg vil bare si dette. Du er fortapt. 
 
Nå, jeg sier ikke at du vil ende opp som fortapt. Jeg håper at du vil 
omvende deg og se sannheten. Men hvis du ikke ser det, og du nekter å se 
det, fordi: Vel, vet du, broder så og så sa at parousia er noe oppkast. Vel, 
hør etter. Den mannen er selv en falsk salvet, ok? Så ikke fortell meg det 
bare fordi det er hva den mannen lærte. Han lærte ikke rett. Han lærte feil. 
Jeg mener at hvis Paulus sier: Hvis du tror noe annet, eller forkynner noe 
annet enn det som jeg forkynner, la ham være forbannet. Og Paulus 
forkynte parousia, Jesus forkynte parousia. Og han sa i Åpenbaringsboken 
at hvis du legger til ett ord eller tar bort ett ord fra meg, da vil ditt navn bli 
tatt bort fra Livets Bok. 
 
64-0726M Gjenkjenn Din Dag 27. Nå, mannen kommer frem, og kvinnen 
tar hans navn. Disse forblindede hedningene som ikke kan se det Navnet, 
Herren Jesus Kristus, i dåpen, det er bare veldig synd, men det må være 
slik. Jødene, de var bestemt til å ikke se det. Det er bare én som kan se 
det; det er den ene som er forutbestemt til å se det. 
 

Så hvorfor tar du på deg Jesu navn i dåpen? 
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Fordi alle himmelens og jordens hærskarer har fått navnet Jesus. Disse 

menneskene som forkynner det nye navnet, de vet ikke hva de snakker om. 

Jehova i Det Gamle Testamentet er Jesus i Det Nye Testamentet. Hør her: 

En broder skrev til meg og sa: Hva er Guds nye navn? Og jeg sa: Jesus. 

Og han sa: Hva da? Hva mener du? Jeg sa: Vel, på ditt språk, det er Jésus. 

Og på dette språket her borte er det Jesús. Og på dette språket her borte er 

det noe annet. Jeg mener, hør nå, du kan slå det opp på iransk, og du kan 

slå det opp på alle språk, og det er et annet navn. Men navnet er Jesus, ok. 

Og hele familiens hærskare har navnet Jesus. Og Gud er den samme i går, 

i dag og for evig. Nå sier du: Vel, men broder Branham sa at Han fikk et nytt 

navn. Ja. Du vet, hva er et navn? Et navn er en beskrivelse, ikke sant? Det 

er en beskrivelse. Med andre ord: Vi har en forståelse. Det er et nytt navn 

for deg fordi du har en forståelse. Det er deg, en del av deg. Du er en del av 

Ham. Det forsto du ikke før. Det gjør du nå. 

Forstår du det nå? Hele himmelens hærskare har navnet Jesus, skjønner 

du. Og jeg bryr meg ikke så mye om selve navnet, fordi på engelsk er det 

Jesus på, på fransk er det Jesus, og på spansk er det Jesus. Og du vet, det 

er bare litt annerledes, det uttales annerledes. Jeg mener, mitt navn, 

Kocourek, det blir uttalt kocorec, og kacarek. Og vet du hva? Jeg har en 

liste hjemme med 80 forskjellige stavemåter av mitt etternavn. Og jeg så at 

det var litt komisk, for du vet, jeg er fortsatt den samme personen. Bare 

fordi du kaller meg noe annet, gjør meg ikke annerledes. Så navnet Jesus 

er en forståelse.  

 

Nå, profeten sa: Det er bare én som kan se det. Det er den som er 

forutbestemt til å se det. 

 

Ellers vil du aldri se det. Jødene kan ikke se at det er deres Messias. Og 
likevel var de lærde og teologer, menn med en stor anerkjent utdannelse. 
De leste den samme Bibelen som du leste. Nå, etter at det er blitt gjort 
kjent for oss, kan vi se det tydelig, at det var Messias. Men de kunne 
ikke se det. De kan heller ikke se det i dag. De er profetert til også å 
være forblindet. Kirken i denne tiden er profetert å være forblindet, til 
å forkaste kveldstidens Budskap; 
 

Så min bønn for deg er at du ber Gud om å hjelpe deg til å se det. Hvis 

Jesus forkynte parousia, hvis Paulus forkynte parousia, hvis Johannes 

forkynte parousia, hvis Jakob forkynte parousia, da, slå det opp i Bibelen 
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din og se hvilke tegn og hendelser som er forbundet med Guds store 

parousia, som kom ned i denne tiden med et Rop. 

 

Og Han manifesterte seg gjennom en profet, men Han forblir på scenen. 

Profeten er borte, og Han skal bringe frem en Røst. Det vil også skje 

gjennom en profet. Og deretter bringer Han frem en Basun og din 

forvandling. Og Han blir værende her til den tiden er ferdig. Deretter 

ødelegger Han jorden. Han tar oss opp og ødelegger jorden. 

 

Det kommer ikke til å være 2.000.000 mennesker i bruden. Jeg beklager, 

jeg skulle gjerne se det, men det kommer ikke til å skje. Slik som det var i 

Noahs dager hvor 8 sjeler ble frelst ... Broder Branham sa til den broderen 

fra vest. Jeg glemmer navnet hans. Han hadde også en sønn som gikk på 

jakt sammen med ham og ... Joe. Hans navn er Joe O Reilly. 

Og Joe sa til broder Branham: Noen sier det ville være 500 i bortrykkelsen, 

noen sier 5000. Hva tror du? Han sa: Vel, broder Joe, jeg heller mer mot at 

det vil være 500, enn 5000. Kjenner du 500 personer? Hør nå, 500, jeg 

kjenner nærmere 500 rundt om i verden som virkelig tror at dette skal skje, 

kanskje 300. Og jeg vil si, brødre og søstre: Det kommer til å være en liten 

gruppe. Det kommer ikke til å være en budskaps- ... Du vet, disse kirkene 

som kaller seg eb budskapsmenighet, de er denominasjoner, kirkesamfunn. 

Fordi, broder Branham kalte det aldri en budskapsmenighet. Du kan ikke 

finne ett sted hvor broder Branham noen gang sa: budskapsmenighet. Han 

sa: Kristne. Jeg oppfatter at du er en kristen, ikke en budskapstroende, en 

kristen. 

Budskapet er kun Bibelen. Broder Branham kom og forkynte Bibelen. Og de 

kan ikke engang ta det til Bibelen, fordi de har fått seg to sjeler og syv 

tordener, og Gud vet hva de har fått. De hadde 17 forskjellige retninger da 

han døde.  

 

De er profetert til å være forblindet. Kirken i dag er profetert å være 

forblindet, til å forkaste kveldsbudskapet.  

 

Åpenbaringen 3 sa dette: "Du er elendig, ynkelig ... Legg merke til 
Brudens tilstand forrige kveld, eller kirken: naken, blind, og vet det ikke. 
Herre Jesus, vær barmhjertig mot oss. Bibelen sier at hun var naken. Jeg 
så det ikke før akkurat nå. Laodikea menighet var naken. Og da hun ble 
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vist frem forrige kveld, var hun naken (aldri tidligere lagt merke til det), og 
visste det ikke. 
 

Hva ble vist frem på forrige kveldsmøte? Visjonen om den amerikanske 

kirken som holdt foran seg en avis, og hun var naken. Hva var det? Det er 

Laodikea. Rik, har fått overflod og har ikke behov for noe. Du vet, de tenker 

at de vet alt. De tror at det er du som ikke vet noe. Og de skjønner ikke at 

de er blinde og nakne. 

 

60-1209 Sardes Menighetstid S: 67 "Styrk det som ennå er igjen, det 
som er i ferd med å dø." Nå, han sier her, nå i vers 3: Husk derfor på 
hvordan du tok imot og hørte! (Det liker jeg.) Hold fast på det og 
omvend deg! Derfor, hvis du ikke vil våke, skal Jeg komme over deg 
som en tyv, og du skal ikke vite i hvilken time Jeg kommer over deg.  
Hold fast ved din rettferdiggjørelse; Hold deg til det. Ikke la disse 
menneskene tråkke det ned, bort fra ham. Og til det som du har mottatt, 
som du har hørt. De leser den samme Bibelen som vi leser. 
Skjønner? Men de tok bare ikke alt, fordi: Det ikke ble åpenbart for dem. 
Det var ikke for deres tid. Det er grunnen til at de vil komme frem i 
oppstandelsen. De vandret i det Lyset som de måtte vandre i. Så de vil 
komme frem. 
 

Se nå, det han taler om, er at det er som å åpne en bok, og deretter lese 

historien i den boken. Og før du vet ordet av det, har du steget inn i den 

historien, og nå lever du faktisk ut den historien. Det er den virkeligheten 

som broder Branham taler om, fordi Guds Ord, er Gud. Guds Ord er en 

realitet. Og når vi leser den, hvis vi bare leser den og ikke går inn i den, da 

vil vi aldri forstå "resten av historien. "  

 

Så akkurat som parousia, de fleste visste ikke om det, men den kom. Den 

var her. Det var virkelig. I vår dimensjon, vi så det. Og slik vil det være med 

Røsten, slik vil det være med teltet, slik vil det være med det lille rommet, 

alt sammen, slik broder Branham sa det. Han sa: Visjoner lyver ikke. De sa: 

å, men han tok feil. Han gikk glipp av å få tak i den bjørnen. Og vet du hva 

folk der oppe sier? Den bjørnen, den dukker opp, og den forsvinner. Det 

viser seg frem, og den forsvinner. De går for å skyte den, og den forsvinner. 

Den er der fortsatt. Den er i en dimensjon. Og jeg tror at den vil være her, 

på det rette tidspunkt for ham til å få den bjørnen. Fordi, akkurat som den 
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fisken som en oppstanden Jesus serverte til sine apostler, og som fikk dem 

til å innse hvem Han var, slik vil det også være når han er her. 

 

Så broder Branham sier: 64-0614M Avdekkingen av Gud 243. Så nå er vi 

invitert inn i Ham for å få del i alt hva Han er. Vi er invitert inn i Ham, 

som er skjult for de vantro gjennom en tildekning av menneskelig kjød. 

Skjønner? De kjenner til den herligheten; de leser om det, det står i 

Ordet her, om Guds herlighet og slike ting. Det er bare et ord til dem. For 

oss er det en manifestasjon. (Ser du forskjellen? Bare et ord til dem, men 

for oss er det en manifestasjon.) Skjønner? Det er ikke mer et ord; det er 

en realitet. Amen.  

244 Gud sa: "La det bli lys." Det var ordet, men nå er det lys. Det er ikke 

ordet; Det er lyset. Skjønner du hva jeg mener? 

 

Og hvis vi er blitt invitert til å stige inn i Ham, og Han er Ordet, da, når vi 

stiger inn i Ordet, da blir Det en realitet. Gud venter bare på at du skal åpne 

Hans Ord, og begynne å lese, og deretter stige inn i det, og se Ordets 

virkelighet utfolde seg foran dine øyne. Nå, jeg håper at du begynner å se 

hva han mener her i denne talen, Avdekkingen av Gud. 

 

S. 122 Nå, det er ikke bare et skrevet Ord til oss; Det er en realitet. Vi er 
i Ham. Nå gleder vi oss i Ham; Nå ser vi Ham. Nå ser vi Ham, Ordet, som 
manifesterer Seg Selv. Det er skjult der ute, på grunn av hva da? Det er 
tildekket i menneskelig kjød. Skjønner? 
 

Forstår du hva jeg forteller deg denne formiddagen? Du har et valg i dag. 

Du kan fortsette videre, og fortsette videre, lese ordet, se bakover og se 

fremover. Men du har også et valg til å stige inn i Ordet, få det manifestert 

rundt deg, til du og Ordet blir ett. Og da vil Ordet bevege seg fra å bare 

være et skriftlig ord til deg, til å faktisk være en utfoldende manifestasjon, 

en virkelighet av en levende Gud i din midte. 

 

La oss be. 

 

Nådige Far. Vi takker deg Herre, for Ditt Ord. Jeg vet det, Far, at mine ord 

var sterke denne formiddagen. Ikke at jeg var ute etter å forfølge noen. Men 

Herre, bare for å se på forskjellen mellom det å hele tiden se bakover eller 

fremover, og det å se på hva som skjer akkurat nå. Far, vi vil takke deg for 
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at din parousia er åpenbart for oss, og den er rundt omkring oss. Og vi ser 

at 79 av de 84 hendelsene allerede har skjedd, og vi vet at det bare 

gjenstår en håndfull for oss. Og det er en forvandling av legemet, en 

samling av de hellige sammen med de oppstandne hellige, og en 

bortrykkelse, for å bli tatt bort. Så Herre, vi vet at denne verden skal bli 

ødelagt ved ild, men det er ikke for oss. Men ja, Du vil være her for å se til 

at det finner sted, for å sikre at alt sammen skal skje. Men Du vil ta oss ut 

herfra. Og så Herre, vi bare følger med på utfoldelsen av Ditt Ord, og med 

glede tar vi imot det. I Jesu navn ber vi. Amen. Amen. 

 


